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——————————————————————————————
◎Paris 2024: Electric Boogaloo①? When the Olympics get underway in the French capital five-plus years from now, break dancing may be part of the program.
◎ Organizers of the Summer Games in Paris put forward a proposal Thursday to add four events, with break dancing accompanied by skateboarding, climbing and surfing. The latter three events will be in the 2020 games , and all four will need final approval from the International Olympic Committee.
◎Also known as breaking, break dancing has grown from its roots in the American hip-hop culture of the 1970s to a “dance sport,” somewhat related to ballroom dancing②,which is popular in France. Break dancing got its Olympic start at the 2018 Youth Games in Buenos Aires③, where Japan’s Ramu “Ram” Kawai and Russia’s Sergei “Bumblebee” Chernyshev won gold in the girls and boys events, respectively.
◎“There’s simply no doubt that breaking is very athletic ,” French break dancer Mounir Biba said at Thursday’s announcement  “I dare Cristiano Ronaldo to do just one of my movements (to fire back at critics who question whether breaking is a sport.”

_____________________________①_________________________________________
◎ “We are pleased to see that Paris 2024′s proposal for new sports to the Olympic programme is very much in line with the reforms of Olympic Agenda 2020, which is trying their best to make the Olympic programme gender-balanced, more youth-focused and more urban,” the IOC said in a statement.
◎ The head of the Paris organizing committee, Tony Estanguet, said that his group wanted to “connect the Games to the modern culture.” He added that the four new sports would provide a “more artistic” dimension to the Olympics.
◎“It is an honour and privilege that, for the first time, a dance discipline is being considered for inclusion in the Olympic Games,” the president of the World DanceSport Federation, Shawn Tay, said in a statement. “It is a humbling experience for all members and supporters of DanceSport.”
◎ “Our sport has grown very rapidly over the last years, and we still haven’t had the chance to prove our value as an Olympic sport since we will be in Tokyo 2020 games ,” World Karate Federation president Antonio Espinos said in a statement. “Over the last months, we have worked hard, together with the French Federation, to achieve our goal of being included in Paris 2024. We believed that we had met all the requirements and that we had the perfect conditions to be added to the sports programme; however, we have learned today that our dream will not be coming true.”

____________________________②_______________________________________
◎Among the break dancing judges in Buenos Aires was Richard “Crazy Legs” Colon, a founding member of New York’s legendary Rock Steady Crew. He told The Guardian that the dance sport “represents many people who come from struggle and have nothing, and now that has translated into an opportunity to see the world, to compete and, most importantly, to build bridges between cultures and break down stereotypes.”
_______________________________③______________________________________

外刊阅读教学设计“Break dancing among new events proposed for 2024 Olympics”
主题语境：人与社会-----霹雳舞提名2024巴黎奥运会

语篇类型：新闻报道

授课时长：45分钟

文本分析：

本文是一篇新闻报道，介绍了break dancing作为四大新增项目之一，或将进入2024年巴黎奥运会。选自美国严肃报纸The Washington Post，作者Des Bieler 1995进入华盛顿邮报，现从事足球等体育专栏写作。该文首先采用“倒金字塔”结构，开篇用设问式导语（stopper/hook）引起受众的关注和兴趣，接着用次导语补充说明skateboarding, climbing and surfing会在2020东京奥运会首次亮相，或将和break dancing共进2024年巴黎奥运盛宴。文章主要大量使用直接引语（从Mounir Biba的观点到Richard Colon的观点），为报道增添真实感，显示报道的客观性。重点词汇主要关于奥运项目，权威人士的专有名词等，如：Karate，accompanied ，respectively，Antonio Espinos，Tony Estanguet，词汇gender-balanced, youth-focused, urban体现了奥运会改革的方向。最后，作者突转间接引语，将Richard Colon的声音与自己的声音相融合，在这种融合中Richard Colon的声音被作者的声音所吞没。学生通过本文的学习，应体会到霹雳舞是老一辈传统项目与年轻一代沟通的机会，吸纳霹雳舞体现了奥运会的创新，包容和与时俱进。

学情分析：

本班学生英语基础不错，学习态度端正。学生基本具备在阅读中获取事实性细节信息的能力，但是多数学生在分析评价写作技巧，逻辑推理，及其迁移创新等超越语篇的学习活动稍显逊色。此外，学生由于资源匮乏，词汇欠缺等原因并不经常阅读用语规范鲜活的外刊，对权威人士更是知之甚少。

教学目标：

在本课学习结束时，学生能够：

1.根据本文的“倒金字塔”结构，利用导语归纳标题。

2. 理解本文直接和间接引用权威人士的话在新闻中的作用，根据间接引语提取并升华主题。

3. 体会霹雳舞的文化沟通，鼓舞人心，积极向上的特征

教学重点：

学生通过阅读，发现新闻的文体特征，表现方式，能利用韦恩图，气泡图快速获取文章主要信息。

教学难点：

1. 如何通过对比直接引语和间接引语在新闻中的作用，定位提取归纳概括新闻主题。

2. 如何利用逆向思维概括Shawn Tay 和Antonio Espinos的观点。

教学方法：

Jigsaw reading     Comparison    Graphic organizer

教学资源：

多媒体课件，学案，黑板和粉笔。

教学过程：

	步骤
	教学活动
	设计意图
	核心素养

提升点

	Step 1 


	Admit slip（Play a Jeopardy game）
 
	回顾检测唤醒学生背景知识，为本节课话题导入和读新闻必备基础知识做好充分准备。
	思维品质：记忆提取

语言能力：

交际表达能力



	
	Questions about Olympics：

Q1: What’s the first requirement that must be met before a sport can be considered by IOC?
Q2: Why must another sport be dropped when a new sport  is added?
Questions about news：

Q1:Composition(组成部分）e.g lead（导语）+_________/____________/____________/__________

Q2:Two basic structure of news:
1. Inverted pyramid     2._____________________

Q3：“Boy missing, police puzzled”
Title:                       The 1st paragraph:
	
	

	Step2
	 Reading for structure and specific information
	利用新闻倒金字塔结构，扫读掌握文章结构。

利用5w图提取导语主要内容。

利用韦恩图让学生对比了解breaking的起源及其现在的成绩。

利用气泡图归纳权威人士对breaking的看法。

由直接获取信息到逆向思维推理，由浅入深。
	思维品质：

分析，概括

思维品质：

利用结构图图分析概括并整合信息。

思维品质：

对比，逆向思维。概括

	
	1. Scan the whole passage and try to grasp the structure of this news:(jigsaw reading)
The first part:    Para.1-------Para.________:

The second part:  Para _____----Para._____:

The third part:    Para._____----Para._____:

2. Lead导语:

5w:when_________ where_________ who________ what__________       Why(x)   how_________

3. Background:

Origin: Breaking is related to: American______& French_________.

Current world-famous achievement: Ram from Japan vs

________ from _______: won the _______ in __________

4. Body:

What do the following authorities think of breaking?

①French break dancer :Mounir Biba:________(adj.)

②The IOC :_________(adj.)

③ Head of the Paris organizing committee, Tony Estanguet_______(Adj.)

④ President of the World DanceSport Federation, Shawn Tay:_______(Adj.)

⑤WKF president Antonio Espinos:______(Adj.)

⑥A founding member of New York’s legendary Rock Steady Crew& one of the break dancing judges in Buenos Aires, Richard “Crazy Legs” Colon:_________(Adj.)
	
	

	Step 3


	Reading for the ideas
Questions :

1. The author used two different ways to quote others’ views, what are they?

Answer:________ speech& ________ speech

1. Why does the author use direct speech?
2. Why does the author suddenly use indirect speech in paragraph9?
3. What is theme that the author wants to convey(传递）? 
4.  “It’s a victory for us,” Biba said. “Even if it goes no further, we’ll still have won.” 
①Where should this sentence be placed?____
②Why did the author place this sentence there?
③What can you learn from this sentence?
	通过对比，让学生发现直接引语和间接引语在新闻中的作用。掌握作者借他人之口传我心中事。

能够掌握补叙表现手法及其作用，并从中寻求启发。
	思维品质:

分析，概括并整合信息。

文化意识:

联系现实，体会很多事情虽败犹荣，重在过程而非结果。

	Step 4
	Oral presentation
What’s your opinion on the breaking’s being considered for inclusion in the 2024 Olympic Games?


	围绕有争议的话题，有理有据的表达个人的情感与观点。
	思维品质:

分析，评估思辨能力



	Step 5
	Exit slip

1. What have you learnt?

2. What do you still want to know?


	总结本节课所学，及其困惑点。
	思维品质:

反思能力。
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